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ZÁPIS 

z valné hromady /VH/ Plzeňského kraje, která se uskutečnila dne 12. 6. 2024 v Plzni. 

 

Místo konání:  Plzeň - Hotel Central, Náměstí Republiky 358/33 

Termín:  středa, 12. 6. 2024 od 17 hod 

 

Program: 

1. Prezence a zahájení  

2. Schválení programu VH 

3. Volba předsedajícího, skrutátorů, mandátové komise, návrhové komise 

4. Zpráva o činnosti KAS a VV KAS za období 2023 

5. Zpráva hospodáře KAS za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

6. Zpráva revizora KAS 

7. Zpráva mandátové komise 

8. Diskuse  

9. Návrh usnesení VH  

10. Závěr, občerstvení   
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Ad 1) Prezence a zahájení  

Zahájení VH provedl předseda PKAS pan Petr Konop, zároveň přivítal delegáty a hosty VH. Následně 

zajistil volbu předsedajícího zasedání VH (dále jen „předsedající“). Jako předsedající byl zvolen Ing. 

Roman Sladký. Následně byl schválen program VH všemi přítomnými delegáty bez připomínek. 

Ad 2) Volba mandátové komise, návrhové komise, skrutátorů 

Dále Řídící VH, pan Sladký, seznámil delegáty s navrženými členy mandátové komise, návrhové 

komise a skrutátorů ve složení: 

- mandátová komise: Adriana Ujkanovičová, Miroslav Neuvirt, Zdeněk Šilhánek 

- návrhová komise: Jan Ledvina, Josef Pšajdl 

- skrutátoři: Kateřina Maršálková, Denisa Benešová 

 

Navržení členové všech komisí byli následně jednomyslně zvoleni. 

Ad 3) Zpráva o činnosti KAS a VV KAS 

 Dalším bodem jednání byla zpráva předsedy PKAS pana Petra Konopa – viz příloha č. 1. 

Ad 4) Zpráva hospodáře KAS 

Hospodář PKAS pan Ing. Jiří Bastl seznámil delegáty se zprávou o hospodaření za rok 2023 a plánem 

rozpočtu na rok 2024. Zároveň vysvětlil jednotlivé body zprávy (celkové příjmy a náklady, dotace od 

jednotlivých subjektů). Po proběhlé diskuzi předsedající navrhl valné hromadě, aby předložený návrh 

rozpočtu schválila. Valná hromada se poté aklamací usnesla, že předložený návrh rozpočtu schvaluje 

jednomyslně všemi hlasy delegátů - viz příloha č. 2, č. 3. 

Ad 5) Zpráva revizora  

Revizor pan Ing. Jan Ledvina předložil plénu svoji zprávu. Zpráva v celém znění – viz příloha č. 4. 

Ad 6) Zpráva mandátové komise 

Zprávu za mandátovou komisi přednesl pan Neuvirt. 

Na VH bylo pozváno delegátů 27, zúčastněných je 18 delegátů. Pro usnášeníschopnost VH je 

zapotřebí nadpoloviční většiny delegát (14). VH tedy prohlašuji za usnášeníschopnou.  
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Valné hromady se zúčastnilo:           

                                                                       členové výboru PKAS                  8 

     delegátů                                             18  

     zastoupení oddílů    14  

     omluvené oddíly    7 

     hosté      1 

     celkový počet účastníků   21 

     hlasovalo                                18 

Ad 7) Diskuze 

Pan Černý (AK Škoda Plzeň) se dotazuje na možnost udílení medailí na mistrovstvích PKAS pro 

všechny zúčastněné. Delegáti VH odhlasovali udělování medailí všem zúčastněným. Ruší se tímto 

hlasováním pravidlo na minimum zúčastněných pro předávání medailí (3 závodníci ze 2 oddílů). 

Pan Černý se dále dotazuje na možnost rozdělení kategorií pro vyhlašování mistrovstvích PKAS 

(oddělit Junioři/Juniorky od dospělých kategorií). Poukazuje na větší motivaci pro soutěžící mistroství 

se zúčastnit. VH podpořila tento návrh. Předsedající ukončil tento bod tím, že se jím bude zabývat VV 

PKAS na další schůzi VV. 

Pan Černý vznesl další dotaz na možnost jiného termínu pro pořádání krajských halových 

mistrovstvích. Pan Pšajdl, za STK PKAS, reagoval na tento dotaz tím, že zajištění termínu v hale 

Olympu Praha je z kapacitních důvodů velmi náročné a termín pro mistrovství Plzeňského kraje je 

nám přiděleno již s ročním předstihem. 

Pan Černý se dále dotazuje na možnost úprav časového pořadu pro soutěže družstev dorostu a 

juniorů. V předešlých kolech často docházelo ke kolizím, např. vrhačských disciplín. Bodem se bude 

zabývat VV na dalších schůzí, zejména úsek STK.   

Paní Vítovcová (TJ Sušice) se dotazuje na možnost úpravy systému soutěže družstev. Pro pořadatele 

je velmi náročné připravit soutěž pro žactvo až juniory. VV PKAS se tímto bodem zabývá a pro 

nadcházející rok soutěží připravuje změny koncepce soutěží PKAS.  

Pan Černý se dotazuje na možnost vložení např. dvou soutěží skoku dalekého, hod míčkem 

v mistroství žactva. Tato situace nastala například během mistrovství Plz. Kraje mladšího žactva. Pro 

děti je vyřazení ze soutěže demotivující. VV PKAS zařadí tento bod k projednání na schůzi PKAS.      

Pan Černý sděluje žádost o vkládání kontaktu na zdravotníka do propozic. Pan Černý sděluje 

myšlenku, zdali by pro pořadatelské oddíly nebylo možné zajistit vybavení např. z dotace kraje či 

města.   
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Pan Görner (Atletika Klatovy) sdělil nutnost poptávky po pořadatelských oddílech, jakými disponují 

zdravotnickým materiálem. Dále pan Görner pozitivně reaguje na možnost uspořádání 

zdravotnického školení.  

Pan Konop sdělil delegátům, že se VV PKAS bude tématem zabývat na schůzi VV a sdělí závěry.  

Pan Černý sděluje dotaz na možnost zvýšení kvality nasazování do běhů při krajských halových 

mistrovstvích. Navrhuje variantu přiřazování 1. a 2. dráhy závodníkům z opačného konce seznamu 

přihlášených. VV PKAS si zadal tento bod jako další úkol pro projednání na schůzi VV. 

Pan Šilhánek (Aktiv sport Horšovský Týn) předává informace k vypisovaným projektům/dotacím 

z EU.   

   

Ad 8) Návrh usnesení VH 

Z minulé VH nevyplývají další úkoly.  

Návrh usnesení z VH Plzeňského kraje, konané dne 12. 6. 2024 v Plzni (viz příloha č. 5) přednesl pan 

Ing. J. Ledvina. 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno 18 hlasy, nikdo nebyl proti. 

Ad 9) Závěr 

Závěr a ukončení VH provedl pan Ing. Roman Sladký. 

Pan Sladký poděkoval všem přítomným delegátům za jejich účast a jejich věcné jednání v průběhu 

celé valné hromady. Valnou hromadu tímto prohlásil za ukončenou. 

 

 

V Plzni dne 12. června 2024 

Zapsal: Mgr. Miroslav Neuvirt                                                                      Ověřovatel: Petr Konop 
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